
 
 
Geachte voorzitter, 
Geachte commissie, 
 
Door een kleine misvatting waren wij helaas te laat met het aanmelden voor het inspreekmoment van deze 
vergadering. Wel is ons de kans gegund schriftelijk onze inspraak achter te laten, waarvoor dank. 
 
Sinds juni 2018 zijn wij, een twintigtal jongeren uit Aerdt, met de gemeente en boer Derksen in gesprek om ons 
eigen stekje te realiseren in het dorp waar wij zijn grootgebracht. Inmiddels bij u allen bekend als het plan 
'Waaijakkers II'.  
Maar nu het plan zijn uiteindelijke vorm begint te krijgen draait ons enthousiasme om in verdriet en onbegrip. We 
zetten telkens een stip aan de horizon maar wanneer we dichterbij komen blijkt deze een fata morgana te zijn. Er 
gaat geen kermis, schuttersfeest, carnaval of welk feest dan ook voorbij of wij worden aangesproken door 
medebewoners. Weten jullie al meer? Wanneer gaan jullie nou bouwen? Hoe gaan de huizen eruit zien? Enfin, u 
begrijpt het punt: het plan leeft in Aerdt. Mensen zijn benieuwd en hopen het beste voor ons. Het antwoord 
blijven wij hen echter ook schuldig en dat is soms best frustrerend.  
 
Er liggen een aantal zienswijzen en wij hebben het strengste vermoeden dat een enkeling deze daadwerkelijk in 
beroep zal laten gaan. In het slechtste geval betekent dit weer een vertraging van 1 tot 2 jaar!  
Gek genoeg is dit niet het enige wat ons teistert. In eerste instantie moesten wij rekening houden met het Didam-
arrest. Onlangs heeft een rechter een uitspraak gedaan waarbij de stikstofuitstoot ook berekend moet worden in 
de bouwfase en niet alleen in de gebruikersfase. Zijn deze berekeningen al opnieuw uitgevoerd? Kunnen we in de 
nabije toekomst meer van dit soort vertragingswerkende uitspraken verwachten? Kunnen wij hier adequaat op 
anticiperen?  
 
Naar onze mening is het van belang druk op de ketel te houden en een eventuele vertraging zo veel mogelijk in te 
perken. Niet alleen omwille van het feit dat de regelgeving continu veranderd als het gaat om huizenbouw in 
Nederland maar bovenal omdat wij ontzettend graag ons eigen stek willen op 'Waaijakkers II'. 
 
Aan de mensen die van plan zijn hun zienswijze in beroep te laten zouden wij willen vragen of zij zich realiseren 
wat ze de jeugd in Aerdt aandoet. Het is niet slechts huisvesting wat in de vertraging komt maar ook het bouwen 
aan onze toekomst en het leefbaar houden van ons geliefde dorp.  
 
Rest ons de raad en de voorzitter te bedanken voor hun aandacht en verblijven wij. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jeugd uit Aerdt. 




